



## CANADIAN CYCLING HALL OF FAME

[www.cyclingcanada.ca](http://www.cyclingcanada.ca) |

@CyclingCanada

### **Rob Jones & Tracy Harkness**

Rob Jones and Tracy Harkness have been trailblazers in the Canadian cycling scene, making significant strides to elevate the sport both through their advocacy and media work, as well as being an instrumental part in the establishment of mountain bike racing in the 80's. In late 1994, Jones and Harkness launched Canadian Cyclist, a publication that quickly became a leading voice for cycling news, stories, and events across the country. Their motivation was simple but powerful: to inform and involve more Canadians in the sport they love. Together, they have made an indelible mark on cycling in Canada, supporting the sport's growth through their media work and grassroots efforts. Their combined dedication continues to foster a thriving cycling community and a legacy for Canadian cyclists.

### **Rob Jones et Tracy Harkness**

Rob Jones et Tracy Harkness ont été des précurseurs sur la scène cycliste canadienne, faisant des progrès significatifs pour élever le sport à la fois par leur travail de défense et leur travail médiatique, ainsi qu'en jouant un rôle déterminant dans l'établissement de la course de vélo de montagne dans les années 80. À la fin de l'année 1994, Jones et Harkness ont lancé Canadian Cyclist, une publication qui est rapidement devenue une référence en matière de nouvelles, d'histoires et d'événements liés au cyclisme dans tout le pays. Leur motivation était simple mais puissante : informer et impliquer davantage de Canadiens dans le sport qu'ils aiment. Ensemble, ils ont laissé une marque indélébile sur le cyclisme au Canada, soutenant la croissance du sport grâce à leur travail médiatique et à leurs efforts au niveau local. Leur dévouement combiné continue de favoriser une communauté cycliste prospère et un héritage pour les cyclistes canadiens.